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نقل و انتقالات

تمام وجودم را می گذارم تا دشمن  شاد نشویم

نکونام: می دانستم بیرانوند نمی آید!
تمریـن  اسـتقلال در حاشـیه  نکونـام سـرمربی  جـواد 
پنجشـنبه اسـتقلال درمـورد وضعیـت ایـن تیـم، چنیـن 
صحبـت کـرد: »اصـلاً شـرایط خوبـی نداریـم. تنهـا تیمـی 
بازیکـن   ۲۰ ایـن مقطـع  هسـتیم کـه سـال گذشـته در 
داشـتیم امـا همیـن الان حسـاب کنیـد امسـال ۷ بازیکن 
کمتـر داشـته و ۱۳ بازیکـن بیشـتر در اسـتقلال نیسـتند. 
بازیکنـان امیـد را آورده ایـم تـا هـم آنهـا را ببینیـم و هـم بـا 
مـا تمریـن کنند تا در طول فصـل بازیکنان خوبی را برای 
آینـده اسـتقلال تربیـت کنیـم و بتواننـد موفـق شـوند.«

نکونام درمورد اینکه آیا از وضعیت جذب علیرضا بیرانوند 
اطـلاع داشـت زیـرا خیلی هـا می گفتنـد خـودش بـا ایـن 
دروازه بان صحبت کرده و سعی داشته موانع این انتقال را 
برطرف کند، چنین پاسخ داد: »اصلاً روز اولی که صحبت 
شده بود، من در جریان نبودم. اعتقاد داشتم این انتقال 
صورت نخواهد گرفت. دلیل اول این بود که نمی گذارند. 
البتـه وقتـی ایـن اتفـاق افتـاد، بـا بیرانوند صحبـت کردم و 
قـرار شـد بیایـد امـا بـاز هـم می دانسـتم ۴، ۳ روز تـا یـک 
هفتـه را از دسـت می دهیـم و همـه زیـر ایـن انتقـال پنهان 

می شـوند و مشـکلات ما بیـرون خواهد زد.«
بیرانونـد  نکونـام می دانسـت  اینجاسـت وقتـی  سـؤال 
نمی آیـد، چـرا خـودش بـا او صحبـت کـرد و در ایـن بـازی 
عجیـب گرفتـار شـد. او در ادامـه صحبت هایـش عنـوان 
کـرد: »از روزی کـه درگیـر ایـن انتقـال شـدیم، چـه اتفاقی 
افتـاد؟ آیـا یـک بازیکن جذب کردیم و توانسـتیم با کسـی 
مذاکـره کنیـم؟ اتفاقات مثبتـی افتاد؟ بازیکنـان روز اولی 
کـه مـن به اسـتقلال آمدم، بابت پول های سـال گذشـته 
خـود گلایـه کردنـد. خیلی هـا بـالای ۷۰، ۶۰ درصدشـان 
مانـده و ایـن مشـکلات از روز اول بـوده اسـت. تیم را هم 
اذیـت می کنـد. هـر جـا نشسـتیم صحبـت کردیـم، همـه 
گفتنـد انجـام می شـود امـا هیـچ اتفاقـی نیفتـاد تـا اینکـه 
مدیرعامل تیم هم گذاشـت و رفت. با استعفای کریمی، 
دیگـر الان نمی دانیـم بایـد بـا چـه کسـی صحبـت کنیم.«
ح شـدن بحـث اسـتعفایش هـم  نکونـام درمـورد مطـر
چنین واکنشـی داشـت: »ایـن هم کار همان هایی اسـت 
کـه دوسـت ندارنـد مـا اینجـا باشـیم ولـی هـواداران بـه 
حـدی بـه مـن لطـف داشـتند کـه اگـر یـک نفـر هـم باشـد 
کـه از مـن طرفـداری کنـد تـا آن روز تمـام جـان خـود را 
بـرای او می  گـذارم. حتـی اگـر همیـن ۱۳ بازیکـن باشـیم، 
تمـام وجودم را می گذارم تا دشمن  شـاد نشـویم. امسـال 
سـعی داریـم کاری را انجـام بدهیم که برای باشـگاه و تیم 

اتفاقـات خوبـی بیفتـد.«
 او در پاسخ به این سؤال که آیا در شرایط فعلی استقلال 
می توانـد بـه اهدافـش در نقـل و انتقـالات برسـد، پاسـخ 
داد: »یـک اردو داخـل تهـران خواسـتیم کـه کنسـل شـد. 
نمی توانیـم بازی دوسـتانه برگـزار کنیم زیرا نفـر به اندازه 
کافـی نداریـم. در ایـن شـرایط حسـین مرادمنـد تمریـن 
نمی کنـد زیـرا قـرارداد نـدارد. یـک روز آمـد و بـه احتـرام 
مـن تمریـن کـرد کـه از او ممنـون هسـتم. سـعید مهـری 

قـراردادش را فسـخ کـرده و از اینجـا رفتـه اسـت. «
سـرمربی اسـتقلال درمورد اینکـه آیا از بیـن بازیکنانی که 
بـه تیم هـای دیگـر رفتنـد، کسـی بود کـه قصـد جذبش را 
داشـته باشـد، توضیـح داد: »بلـه. مثلاً یکـی از آنها عارف 
آقاسـی بود . ۳ بازیکنی که می خواسـتم به تیم های دیگر 
رفتنـد. حتمـاً هم با پـول  خوبی رفتند کـه بحثی نداریم. 
نوش  جان شـان. بحث ما این نیسـت بلکه بحث ما این 
اسـت کـه اسـتقلال هـم بایـد بتواند تیـم خوب و قـوی به 
اندازه خودش ببندد. از آن لیست من، توانستیم آرمین 
سـهرابیان و مهـرداد محمـدی را بگیریـم کـه مسـتقیم بـا 
آنها صحبت کردم. خیلی شـفاف بگویم با باشگاه شارلوا 
و بیـات، مدیـر این باشـگاه برای امیرحسـین حسـین زاده 
صحبـت کـردم. خـودش هـم دوسـت دارد بـه اسـتقلال 

بیایـد اما پول نیـاز دارد.«

تحرکات منچستر برای طارمی جدی شد
سـایت »سـاکر تایمز« انگلیس در گزارشـی از جدی شـدن 
تحـرکات باشـگاه منچسـتر یونایتـد بـرای جـذب مهـدی 
طارمـی خبـر داد و نوشـت: »منچسـتریونایتد به دنبـال 
افزایـش علاقـه خـود بـرای جـذب مهاجـم جدیـد پـس از 
ورود رسـمی میسـون مونت اسـت. ظاهراً شـیاطین سـرخ 
طارمـی مهاجم پورتـو را زیر نظر دارند که می تواند با مبلغی 
حدود ۲۰ میلیون دلار در دسـترس باشـد. طارمی می تواند 
گزینـه مقـرون بـه صرفـه ای بـرای یونایتـد باشـد. اگـر پورتـو 
پیشـنهاد ۲۰ میلیون یورویی از منچسـتر به دسـتش برسد 
به نظر وسوسـه خواهد شـد تا ستاره ایرانی اش را بفروشد.

 
 

سیدبندی ایرانی ها در آسیا
صفحـه »Footy Rankings« از سـیدبندی مسـابقات 
فوتبـال لیـگ قهرمانـان آسـیا در فصـل ۲۴-۲۰۲۳ رونمایـی 
کـرد. پرسـپولیس در سـید اول قرعه کشـی جـای دارد. نام 
سـپاهان و نسـاجی در سـید دوم دیده می شود و در صورت 
صعـود تراکتـور به مرحلـه گروهی، سرخپوشـان تبریزی در 
سـید چهـارم قرعه کشـی قـرار می گیرنـد. سرنوشـت چهـار 
نماینـده فوتبـال ایـران در لیـگ قهرمانـان آسـیا روز دوم 

شـهریور تعییـن می شـود.

رســـمی: علی عدنان دفاع چپ تیم ملی عراق 
و سابق آتالانتا به مس رفسنجان پیوست.

رســـمی: علیرضـــا حقیقـــی دروازه بـــان فصـــل 
گذشـــته نســـاجی به هـــوادار پیوســـت.

مصاحبه و خبر

بیرانونـد، شـماره یـک تیم ملـی  علیرضـا 
بالاخـره پـس از چند روز سـردرگمی مسـیر 
و  انتخـاب  پیـش رو  بـرای فصـل  را  قرمـز 
قـرارداد جدیـد خـود را بـه مـدت ۲ سـال بـا 
سرخپوشـان امضـا کـرد.  بیرانونـد پـس از 
این اتفاق با انتشار یک پست اینستاگرامی 
گفت:»اسـمش سـوء تفاهم بـود، دلخوری 
یـا هر چیز دیگـری، به لطف خدا گذشـت. 
سـر  نکنـم.  تجربـه اش  دیگـر  امیـدوارم 
تعظیـم فـرود مـی آورم در مقابـل هـواداران 
بزرگواری که اتفاقات اخیر آزرده خاطرشان 
کـرد. بـا افتخـار حداقـل ۲ سـال دیگر عضو 
بـزرگ پرسـپولیس  از خانـواده  کوچکـی 
خواهـم بـود. امیدوارم این روزهـا را جبران 

کنم.«

 جدایی پرافتخارترین 
بازیکن پرسپولیس

کـه  کامیابی نیـا  بین، کمـال  ایـن  در 
بازیکـن پرسـپولیس  افتخارتریـن  پـر 
بـه شـمار می رفـت نیـز بـا نظـر یحیـی 
سرخپوشـان  جمـع  از  گل محمـدی  
جـدا شـد تـا پـس از 8 فصـل و کسـب 
 ۱۳ جام به حضورش در جمع سرخ ها
خاتمـه دهـد. ایـن در حالـی اسـت کـه 
از  جدایـی  از  پـس  نعمتـی  سـیامک 

پرسـپولیس راهـی تراکتـور شـد و حـالا 
بایـد منتظـر ماند تـا کامیابی نیـا به چه 

تیمـی مـی رود.

ریگی سرخپوش شد
در حالـی کـه سرخپوشـان پیـش از ایـن 
تنهـا شـهاب زاهـدی را بـه خدمـت گرفتـه 
بودند، با مسـعود ریگی به توافق رسـیدند 
بازیکـن  کـه  سـپاهان  سـابق  هافبـک  و 
آزاد محسـوب می شـد بـا عقـد قـراردادی 
۲ سـاله راهـی اردوگاه سرخپوشـان شـد. 
ریگـی در لیسـت جـواد نکونـام سـرمربی 
اسـتقلال هـم قـرار داشـت و زمزمه هـای 
بازگشت او به این تیم نیز شنیده می شد. 
هـا  خ  سـر غیرمنتظـره  خریـد  حـالا  امـا 
لقـب گرفـت. ریگـی کـه سـابقه پوشـیدن 
پیراهـن اسـتقلال را دارد، پـس از امضـای 
قـرارداد گفت:»باعـث افتخـار مـن اسـت 
که بار دیگر در خدمت یحیی گل محمدی 
باشـم. امیـدوارم بتوانـم همان طـور کـه 
در ایـن چنـد سـال در هـر تیمـی حضـور 
داشـتم بازیکـن مسـئولیت پذیری بـودم 
در پرسـپولیس هـم اینگونـه باشـم و تمام 
فکر و ذکرم تمرین کردن و فوتبال باشـد. 
گل محمدی در این سـال ها چنـد بار برای 
آمدنـم به پرسـپولیس با مـن صحبت کرد 
امـا ایـن اتفـاق امسـال رخ داد و امیـدوارم 
بتوانـم جـواب اعتمـاد یحیـی را بدهـم. 
دیده شـدن در پرسـپولیس خیلی بیشـتر 
از دیگـر تیم هـا اسـت و امیـدوارم در ابتـدا 

بـه پرسـپولیس و اگـر خـدا خواسـت و بـه 
تیم ملی دعوت شـدم، به تیم ملی کشورم 

کمـک کنـم.« 

صادقی تمدید کرد، گوهری جدا شد
عصـر پنجشـنبه سـعید صادقـی در باشـگاه 
پرسـپولیس حاضـر شـد تـا بـا مدیرعامـل 
باشـگاه در خصوص تمدید قرارداد مذاکره 
کنـد. در پـی ایـن مذاکـرات سـعید صادقی 
قـراردادش را بـا پرسـپولیس تمدیـد کـرد 
تـا در فصـل آینـده هـم همـراه پرسـپولیس 
باشد. صادقی فصل گذشته نقش بسزایی 
در موفقیت هـای پرسـپولیس در لیگ برتر 
گوهـری  احمـد  داشـت.  جام حذفـی  و 
دروازه بـان تیم پرسـپولیس نیـز برای فصل 
پیش رو درخواسـت جدایی قرضی داشـت 
کـه این موضـوع مـورد موافقـت کادر فنی و 
باشـگاه قـرار گرفت. به ایـن ترتیب گوهری 
در فصـل جدیـد بـه صـورت قرضـی بـرای 
رفـت.  خواهـد  میـدان  بـه  دیگـری  تیـم 
از  روز دوشـنبه  پرسـپولیس کـه  باشـگاه 
تمدیـد قـراردادش بـا امیـد عالیشـاه خبـر 
داده بـود، وی ظهـر پنجشـنبه بـا حضـور در 
ایـن باشـگاه بـه طـور رسـمی قـراردادش را 
بـا ایـن تیـم تمدیـد کـرد تا فصـل آینـده هم 

سـرخپوش بمانـد.

 شروع کار جدی مرد اسپانیایی 
در پرسپولیس

در این شرایط سرخپوشان پایتخت تمرین 

خود را در سالن بدنسازی برگزار کردند. این 
روزهـا تمریـن سرخپوشـان زیـر نظـر په پـه 
لوسـادا، مربـی اسـپانیایی سـرخ ها برگـزار 
می شـود. لوسادا فصل پیش زمان بیشتری 
در پیش فصـل داشـت و تیـم پرسـپولیس 
تمریناتـش را زودتـر اسـتارت زده بـود امـا 
تمرینـات قرمزپوشـان در تابسـتان ۱۴۰۲ از 
عصر چهارشنبه ۱۴ تیر آغاز شده است. این 
موضوع کار پرسپولیس و مربی بدنساز این 
تیم را سـخت می کند و آنها باید با فشردگی 

بیشـتری برنامه هـای خـود را پیـش ببرند.

 پروژه پرسپولیس و عزت اللهی 
از همیشه جدی تر شد

با جدایی کمال کامیابی نیا از پرسپولیس، 
حـالا صحبـت از این بـه میان آمـده که این 
باشـگاه به دنبال جذب سـعید عزت اللهی 
بازیکن ملی پوش فوتبال کشورمان است. 
عزت اللهـی کـه بازیکن تیم وایلـه دانمارک 
اسـت عملکـرد درخشـانی در بازی هـای 
تیم ملـی داشـت و حـالا بیشـتر از هـر زمان 
دیگـری بـه پرسـپولیس نزدیـک اسـت. در 
این باره گفته می شـود باشـگاه پرسپولیس 
با عزت اللهی به توافقات لازم رسیده است 
و تنهـا مانعـی که وجـود دارد رضایتنامه این 
بازیکـن اسـت کـه در اختیار تیـم دانمارکی 
اسـت. در صورتـی کـه عزت اللهـی بتوانـد 
رضایتنامـه خود را از وایلـه دانمارک بگیرد، 
مشکلی برای پیوستن به پرسپولیس ندارد 
و قراردادش را با این تیم امضا خواهد کرد.

خ اردوگاه سر

خ ها در نقل و انتقالات با تمدید عالیشاه و صادقی فعالیت پررنگ سر

ریگی ؛ خرید غیر منتظره پرسپولیس

درخواست هواداران  از وزارت ورزش و سازمان خصوصی سازیدرخواست هواداران  از وزارت ورزش و سازمان خصوصی سازی

استقلال را از این گرداب نجات دهیداستقلال را از این گرداب نجات دهید

نکته ای که 
درباره کریمی 

وجود دارد این 
است که او در 

حالی در کمتر 
از سه ماه 

از مدیریت 
آبی پوشان 

منصرف شد 
که سؤال 
بزرگ این 
است که 

چگونه با 
حدود سه 

سال مدیریت 
در ورزش به 

این مسند 
رسید؟

 مدیران استقلال همه منابع را 
ج کردند، مدیران پرسپولیس نه خر

قربان زاده: کار بزرگ را به 
آدم های کوچک نسپاریم!

هواداران اســـتقلال که از وضعیت این باشـــگاه بســـیار 
ناراحت هســـتند، با حضور مقابل این باشگاه به انتقاد 
از وضعیت مدیریت استقلال پرداختند و وزارت ورزش، 
ســـازمان خصوصی سازی و فدراســـیون فوتبال را مقصر 
وضعیت موجود دانســـتند. ضمن اینکـــه کریمی هم در 
یک اســـتوری، اســـتقلال را قربانی قربان زاده ها نامیده 
بـــود! در این شـــرایط، قربان زاده که روز پنجشـــنبه رتبه 
مدیریتـــی و شـــاخصه های برخـــی از مدیـــران از جمله 
خطیر، درویـــش و کریمی را منتشـــر کرده و با اشـــاره به 
رتبـــه 22 کریمـــی در بیـــن مدیـــران گفته بـــود، یک ماه 
پیـــش هشـــدار داده بودیم، با انتشـــار متنـــی به صورت 
رشـــته اســـتوری در صفحه اجتماعی خود نوشت: »من 
همیشـــه مســـتند حـــرف زده ام. یک ســـال ونیم اســـت 
تمام تلاشـــم برای دو باشـــکاه اســـتقلال و پرسپولیس، 
موفقیـــت و انضبـــاط مالـــی آنها بـــوده. چرا بایـــد مانع 
بشـــوم؟ در تاریـــخ ایـــن دو باشـــگاه چـــه زمانـــی مدلی 
مثل ســـال ۱۴۰۱ طراحی شـــده کـــه هر باشـــگاه بیش از 
۵۰۰ میلیـــارد تومان منابـــع به دســـت آورد؟! اصلاً کدام 
پـــول از کجا آمـــده که من مانع بشـــوم؟ مگر هر کســـی 
هـــر چیزی بـــرای تبرئه خودش نوشـــت، شـــما باید باور 
کنید؟ آدم هـــای کوچک بـــرای بزرگ شـــدن، دیگران را 
تخریـــب می کننـــد. چاره آن اســـت کـــه کار بـــزرگ را به 

آدم های کوچک نســـپاریم!«
رئیس ســـازمان خصوصی ســـازی کـــه در بخـــش قبلی 
صحبت هایش تـــوپ را به زمیـــن وزارت ورزش انداخته 
بـــود، در بخش دیگری از این متن با اشـــاره به مدیریت 
ایـــن باشـــگاه در زمان آجورلو نوشـــت: »رفتار ســـازمان 
خصوصی ســـازی با هر دو باشگاه یکســـان بود اما دلیل 
سرنوشت متفاوت دو باشـــگاه این است که اولاً مدیران 
ج کردنـــد و بدهی های کلان  اســـتقلال همه منابع را خر
ایجاد کردنـــد. مثلاً فصل قبل با بازیکـــن 2۰۰ میلیونی، 
۷ میلیـــارد قرارداد بســـتند، با بازیکـــن 2 میلیاردی، 22 
میلیـــارد قـــرارداد بســـتند و... ولی پرســـپولیس این کار 
را نکـــرد و الان از همـــان منابـــع بورس که با اســـتقلال 
مشـــترک دریافت کرده بود، بیـــش از 2۰۰ میلیارد تومان 
در حســـابش موجود اســـت )که البته وثیقـــه وام بانک 
شهر اســـت(. ثانیاً پرسپولیس بیشـــترین درآمدزایی را 
خودش داشت و حدود ۱۵۰ میلیارد تومان از اسپانسری 
و... درآمد کســـب کرد اما مدیران اســـتقلال نتوانستند 
در طول یک فصل از اسپانســـری این گونه درآمد کسب 
کنند. خب ســـازمان هم بـــرای حفظ حقـــوق هواداران 
به همـــان دلیل خاصه خرجـــی که باعث حذف از آســـیا 
شـــد و ضمناً سوءاســـتفاده مدیرعامل از آنها، شـــکایت 
کـــرد. ضمن اینکه مجدداً با پیگیری و تضمین ســـازمان 
برای هـــر باشـــگاه از بانک شـــهر مبلغ 2 میلیـــون و ۵۰۰ 
هـــزار دلار وام بـــرای پرداخـــت بدهی هـــای ارزی به  آنها 

داده شد.«
قربان زاده با اشـــاره به مناظره اش با فتح الله زاده عنوان 
کـــرد: »ســـه بـــار مدیرعامـــل در تلویزیـــون از چک های 
شـــخصی به عنوان  طلب یاد کرد و آنها را نشان می داد و 
آخرین بار اســـم بنده را هم بردند. من هم پاســـخ دادم 
و ثابـــت کـــردم اینهـــا دوبار پاس شـــده اســـت! از طرف 
دیگر مدیر پرســـپولیس منابع بورس را هـــدر نداد ولی 

استقلال هدر داد.«
او همچنین دخالتش در انتخاب مدیران استقلال را رد 
کرد: »ســـازمان خصوصی ســـازی در انتخاب مدیرعامل 
و سرپرســـت باشـــگاه هیچ نقشـــی نداشـــته و ندارد. ما 
طبـــق توافق برای اســـتقرار نظـــام مالـــی و جلوگیری از 
تکرار اشـــتباهات گذشته، ســـه عضو مالی، اقتصادی و 
حقوقی را پیشـــنهاد می کردیـــم و با ده ها نفـــر مصاحبه 

کـــرده و گزینه ها را انتخـــاب کردیم.«
 

میلیاردری که خواهان خرید پرسپولیس است
باشگاه  خرید  قصد  کانادایی  ایرانی-  میلیاردر  یک  اینکه  درباره  شایعاتی  شدن  ح  مطر از  بعد 
 sdna پرسپولیس را دارد، الکس هادی تقی ابرمیلیاردری ایرانی در مصاحبه ای با سایت یونانی
این خبرها را تأیید کرد. او که در کانادا سکونت دارد، به عنوان یک فعال اقتصادی بیشتر در حوزه 
املاک فعال است. هادی تقی که در این مصاحبه قصدش برای خرید یک باشگاه فوتبال در یونان 
 را تأیید کرد، به شایعه تلاشش برای خرید باشگاه پرسپولیس هم پرداخت. او در این باره گفت:
» من مذاکراتی جدی درباره احتمال مشارکت در پرسپولیس با رئیس این باشگاه و هیأت مدیره 
داشته ام. به طور مشخص من علاقه دارم که پرسپولیس را خریداری کنم. این جاه طلبی و رؤیای 
من است. هدفم این است که با یوفا در تماس باشم تا تحریم ها در این راه مشکلی ایجاد نکند. 
شاید یکی از شرکت های من در اروپا مالک تیم بشود.« او برنامه های خود در صورت خرید امتیاز 
پرسپولیس را اینگونه توصیف کرد:» برنامه ام این است که آکادمی های فوتبال پرسپولیس را در 
خیلی از شهرهای بزرگ ایران دایر کنم، با هدف حضور پنج هزار کودک و نوجوان در آکادمی ها 
و تیم های پایه باشگاه. هدف من این است که بهترین مربیان دنیا را از اروپا و دیگر قاره ها به 
پرسپولیس بیاورم تا هدایت این آکادمی ها را به دست بگیرند و جوان ها را برای تبدیل شدن به 
ستاره های آینده بسازند. این برنامه به نظرم آینده نه تنها پرسپولیس بلکه تیم ملی فوتبال ایران 
را تضمین می کند.« هادی تقی همچنین عنوان کرد:» هیچ دلیلی نمی بینم که پرسپولیس نتواند 
فوتبالیست هایی در کلاس جهانی داشته باشد. رؤیای من و هدفم این است که به عامل تغییری 
بزرگ در فوتبال ایران تبدیل بشوم و طلیعه دار یک میراث ماندگار در ورزش کشور باشم. از این 
گذشته می دانم که اگر بتوانم این رؤیا را به واقعیت تبدیل کنم، نامم در تاریخ ایران ماندگار خواهد 
شد. این ایده برایم بیش از هر سود مالی ای اهمیت دارد. فرصتی برای تاریخ سازی و به جا گذاشتن 

میراثی ماندگار از هر سود و سرمایه ای باارزش تر است.«

اســـتقلال این روزهـــا در حال ســـپری کردن 
یکـــی از بدتریـــن روزهای تاریخ خود اســـت؛ 
روزهایـــی کـــه حتـــی بدبین ترین هـــواداران 
این تیـــم هـــم پیش بینـــی آن را نمی کردند. 
آبی هـــا در فصـــل نقل و انتقـــالات و در ایامی 
کـــه تیم ها خـــود را بـــرای حضـــوری قدرتمند 
در فصـــل آینده آمـــاده می کننـــد، در گردآبی 
فـــرو رفته انـــد کـــه در حـــال بلعیـــدن همـــه 
چیز اســـت. از سرپرســـت و معاون باشـــگاه 
گرفتـــه تا مربـــی و بازیکن و در این شـــرایط، 
کـــه تیـــم هســـتند  ایـــن   تنهـــا هـــواداران 
نظـــاره گـــر وضعیت نابســـامانی هســـتند که 
عوامـــل مختلفـــی در بـــه وجـــود آمـــدن آن 

نقـــش داشـــته اند.
 

کریمی بازنده پروژه بیرانوند
کامـــلاً مشـــخص بـــود کـــه پـــروژه جـــذب 
علیرضـــا بیرانونـــد دروازه بـــان ملی پـــوش 
پرســـپولیس توسط اســـتقلال، یک بازنده 
بـــزرگ خواهد داشـــت. یـــا رضـــا درویش، 
مدیرعامـــل ســـرخ ها بایـــد ایـــن شـــطرنج 
پیچیده را واگـــذار می کرد یا حجت کریمی، 
سرپرســـت مدیرعاملـــی آبی ها که بـــا وارد 
شـــدن در این داســـتان، دســـت به ریسکی 
بـــزرگ زده بـــود. با ایـــن حال، ایـــن انتقال 
بـــزرگ صـــورت نگرفـــت و بیـــرو در نهایت 
قراردادش را با قرمزها تمدید کرد تا دســـت 
کریمی در پوســـت گردو باقی بماند. در این 
شـــرایط علـــی امیـــری، قائم مقام باشـــگاه 
اســـتقلال در تماســـی با کریمی اســـتعفای 
خـــودش را اعلام و دلیـــل آن را نبود بودجه 
لازم بـــرای جـــذب بازیکنان مدنظـــر جواد 
نکونام عنـــوان کرد. این درحالی اســـت که 
عنوان شـــده بود مسئولان اســـتقلال برای 
جـــذب بیرانونـــد بودجـــه 9۰ میلیـــاردی در 
نظـــر گرفته بودند اما به نظر می رســـد فایل 
صوتی افشـــا شـــده از صحبت های بی پرده 
امیـــری بـــا هـــواداران در خصـــوص نکونام 
و بـــرادرش و همچنین قیمت پیشـــنهادی 

سپاهان به رضا اســـدی در استعفای امیری 
بی تأثیـــر نبوده اســـت. اما ســـاعاتی بعد از 
قبول اســـتعفای امیری توســـط سرپرست 
مدیرعاملـــی اســـتقلال، خـــود کریمی هم 
از ســـمت خـــود کنـــاره گرفت تا آشـــفتگی 

مدیریتـــی اســـتقلال به اوج خود برســـد.
 

 انتقاد کریمی از رئیس 
خصوصی سازی

کریمی با تشـــریح خدمـــات مدیریتی اش 
بدهـــی  پرداخـــت  ماننـــد  اســـتقلال  در 
ســـنگین آنـــدره آ اســـتراماچونی، پرداخت 
مطالبات ســـید احمد موسوی و همچنین 
بدهـــی  پرداخـــت  پادووانـــی،  لئانـــدرو 
باشگاه شـــباب الاهلی، اســـتخدام نکونام 
را هـــم از جملـــه افتخـــارات خـــود نامید. 
در حالـــی کـــه ســـرمربی فعلی اســـتقلال 
یکـــی از کاندیداهـــای هدایـــت ایـــن تیـــم 
بـــود کـــه با اشـــتیاق فـــراوان هدایـــت این 
تیـــم را پذیرفـــت و نمی تـــوان گفـــت کـــه 
کریمی کار شـــاقی انجام داده اســـت. او در 
متن اســـتعفانامه اش، با انتقاد از حســـین 
قربان زاده رئیس سازمان خصوصی سازی، 
به این اشـــاره کرد کـــه او به عنـــوان رئیس 
مجمع باشگاه دســـت و بال ما را بسته بود 
و بـــا حضور در برنامه فوتبـــال برتر به اعتبار 

و برنـــد باشـــگاه لطمـــه بزرگی زد.
 

 سرپرست مدیرعاملی
 چگونه آمد و رفت؟

نکته ای که درباره کریمـــی وجود دارد این 
اســـت که او در حالی در کمتر از ســـه ماه 
از مدیریت آبی پوشـــان منصرف شـــد که 
ســـؤال بزرگ اهالـــی فوتبال و هـــواداران 
اســـتقلال این اســـت که چگونه با حدود 
ســـه ســـال مدیریـــت در ورزش بـــه ایـــن 
مســـند رســـید؟ مدیـــری کـــه اولیـــن بار 
نامـــش در ورزش در ۲۴ دی مـــاه ۱۳98 با 
ســـمت سرپرســـت تیم های ملی کشتی 
آزاد و فرنگـــی بزرگســـالان شـــنیده شـــد 
و پـــس از آن در دوم مهـــر ۱۴۰۰، پـــس از 
انتصـــاب مصطفـــی آجورلـــو بـــه عنـــوان 
مدیرعاملی باشگاه اســـتقلال، به عنوان 

عضو اقتصـــادی هیـــأت مدیـــره انتخاب 
شـــد. کریمـــی در ادامـــه و بـــا انتخـــاب 
علی فتـــح الله زاده به عنـــوان مدیرعامل 
اســـتقلال، در ۲۳ مهـــر ۱۴۰۱، بـــه عنوان 
رئیـــس هیأت مدیره باشـــگاه اســـتقلال 
انتخـــاب شـــد و در ۲۲ فروردین امســـال 
هم حکـــم سرپرســـتی مدیرعاملـــی این 
باشـــگاه را دریافـــت کرد. با ایـــن حال، او 
در این مـــدت کوتاه بـــه عنـــوان نفر اول 
باشگاه اســـتقلال دوره مدیریتی جنجالی 
را پشـــت ســـر گذاشـــت. انتقادها از او با 
شکســـت های اســـتقلال در دربی ها و از 
دســـت رفتـــن قهرمانـــی در لیـــگ و جام 
حذفی آغاز شـــد و با درگیری پر اتهامش 
با ریـــکاردو ســـاپینتو ادامـــه یافت. کتک 
خـــوردن هـــواداران اســـتقلال در اولیـــن 
تمرین این تیـــم در فصل جدید انتقادها 
از کریمـــی را به اوج خود رســـاند و ناکامی 
در جـــذب بیرانونـــد هم نقطـــه پایانی بر 

مدیریـــت پرحاشـــیه او بود!
 

وزارت ورزش: در جلسه شبانه 
شرکت نکردیم

کریمی در شـــرایطی نامه استعفای خود 
را روی رســـانه رسمی باشـــگاه استقلال 
قرار داد که اعلام شـــد این نامه هنوز به 
مدیران وزارت ورزش وجوانان نرســـیده 
و فعـــلاً شـــفاهی بوده اســـت. محســـن 
معتمدکیـــا، مدیر کل روابـــط عمومی و 
اطلاع رســـانی وزارت ورزش و جوانـــان 
در این بـــاره گفت: »ابتدا باید اســـتعفا، 
رســـمی شـــود و پـــس از آن بـــا بررســـی 
اســـتعفا و موافقـــت احتمالـــی و اخـــذ 
اســـتعلام های مربوطه از دســـتگاه های 
ذی صلاح، سرپرســـت جدید مشخص 
شـــود امـــا برخی افـــراد غیر ورزشـــی که 
خـــارج از حـــوزه ورزش حضـــور دارند از 
ســـر دلســـوزی به دنبال انتخاب شـــبانه 
یا برگزاری جلســـه هیـــأت مدیره پیش 
از دریافت اســـتعفای رســـمی بودند که 
وزارت ورزش و جوانـــان در این جلســـه 
شـــرکت نکرد. انتخاب شبانه و عجولانه 
سرپرســـت جدید باشـــگاه اســـتقلال یا 

تصمیم گیـــری دربـــاره این موضـــوع در 
جلســـه صبح گاهـــی و بدون انجـــام کار 
کارشناســـی دقیق و اخذ اســـتعلام های 
لازم و معمـــول، می توانســـت جفایـــی 

دیگر در حق این باشـــگاه باشـــد.
 

 نام هایی که گزینه 
مدیریت استقلال شدند

بـــه نظر می رســـد منظور از جلســـه شـــبانه 
نام هایی بود کـــه برای مدیریت اســـتقلال 
مطرح شـــد. مانند محمد حســـین قریب، 
علـــی نظـــری جویبـــاری و علی خطیـــر. در 
این خصـــوص در خبرها آمد که مســـئولان 
سازمان خصوصی ســـازی در تلاش هستند 
تا خطیـــر که ایـــن روزهـــا در نقش مشـــاور 
عالی رئیس فدراســـیون فوتبال مشغول به 
فعالیت است و در کارنامه کاری اش عضویت 
در هیأت مدیره باشـــگاه تراکتـــور و معاونت 
ورزشی باشـــگاه اســـتقلال را دارد به عنوان 
سرپرســـت مدیرعاملی اســـتقلال انتخاب 
کننـــد. در این بیـــن، نام میرشـــاد ماجدی 
سرپرست ســـابق فدراسیون فوتبال و عضو 
فعلی هیأت رئیســـه فدراســـیون که سابقه 
عضویت در هیأت مدیره باشـــگاه استقلال 
را هـــم در کارنامـــه خـــود دارد، مطرح شـــد 
اما ماجـــدی در ایـــن باره چنین واکنشـــی 
داشت: »مشغول آشپزی در منزل بودم که 
گفتند با وزیـــر برای مدیرعاملی اســـتقلال 
جلســـه داشـــتم )!( اما قبل از مـــن خیلی 
پیشکســـوتان هســـتند که می توانند کمک 
کننـــد و تجربه شـــان از من بیشـــتر اســـت  
و در حـــال حاضـــر تمایلـــی نـــدارم.« با این 
حـــال، هـــواداران اســـتقلال انتظـــار دارند 
 که تیـــم محبوب شـــان هـــر چه ســـریع تر 
بـــا انتخـــاب مدیـــری توانمنـــد بـــه آرامش 
برســـد؛ انتظـــاری کـــه بحـــق اســـت و چـــه 
سازمان خصوصی سازی و چه وزارت ورزش 
و جوانـــان، لازم اســـت تمـــام تـــلاش خود 
را در ایـــن زمینـــه انجام دهند تا اســـتقلال 
بـــا وضعیتی مناســـب فصـــل را آغـــاز کند.

تغییری که بـــه احتمال زیاد امروز به صورت 
رسمی رخ خواهد داد و استقلال مدیرعامل 

جدیدیـــش را می شناســـد.

گزارش روز


